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Prefectul Capitalei: Este posibil sa se amâne decizia în privinta cererii de declarare

a starii de alerta în Sectorul 1

Prefectul Capitalei, Alin Stoica, a declarat, luni, ca este "posibil" sa amâne, pâna la finalizarea raportului

Garzii de Mediu, decizia privind cererea de declarare a starii de alerta în Sectorul 1 facuta de autoritatea

locala vineri, în contextul în care operatorul de salubritate nu mai ridica gunoaiele în aceasta zona

administrativa.

 

"Am primit un raspuns de la Directia de Sanatate Publica Bucuresti care acopera perioada de 4 si 5 iunie si situatia

de la spitale, care a fost rezolvata. Având în vedere ca la Garda de Mediu înca se asteapta finalizarea raportului,

este posibil ca decizia sa fie amânata pâna la acel moment", a explicat Stoica, într-o declaratie de presa.

 

Prefectul Capitalei declara vineri ca a solicitat Directiei de sanatate publica, Directiei Sanitare Veterinare si pentru

Siguranta Alimentelor si Garzii de Mediu sa faca o analiza si, în functie de constatarile acestora, va decide daca va

da curs cererii privind declararea starii de alerta în Sectorul 1.

 

"Eu sper ca în urmatoarele zile - o zi, doua, cel mai târziu luni - sa am un raspuns din partea tuturor institutiilor",

mentiona Alin Stoica.

 

El preciza ca o decizie finala de instituire a starii de alerta se ia în Comitetul Local pentru Situatii de Urgenta, însa

pentru aceasta trebuie sa existe acordul Institutiei Prefectului.

 

Romprest a anuntat sâmbata ca reia ridicarea deseurilor.

 

"Având în vedere apelul nostru, transmis catre toate autoritatile, în sensul gasirii unei solutii pentru rezolvarea

situatiei de blocaj create la nivelul Sectorului 1 si întelegând importanta asigurarii continuitatii serviciului public

de salubritate, partenerii nostri contractuali, 3R Green SRL, Rom Waste Solution SA si Iridex Group SRL, ne-au

comunicat (...) ca vor permite accesul în statia de sortare, în limita capacitatilor lor, al autospecialelor încarcate cu

deseurile colectate din Sectorul 1, urmând ca diferendul financiar sa îsi gaseasca o rezolvare amiabila,

institutionala, în cursul saptamânii viitoare. Romprest va mobiliza imediat toate resursele alocate serviciului pentru

ca, pe masura ce autospecialele se vor descarca la statia de sortare, sa intre în program de colectare a deseurilor

care s-au acumulat în sector începând cu data de 1 iunie 2021, data la care accesul la statiile de sortare agreate a

fost interzis", informa Romprest.

 

Edilul Clotilde Armand anunta sâmbata ca Primaria Sectorului 1 va depune plângeri penale pentru infractiunea de

santaj actionarilor companiei Romprest Service S.A. si solicita autoritatilor abilitate sa fie ridicata licenta acestui

operator.

 

Ea spunea ca, în paralel, va solicita Consiliului Local Sector 1 si în Justitie rezilierea contractului cu acest

"operator santajist".

 

"Am solicitat Comitetului Local pentru Situatii de Urgenta sa înainteze Prefecturii Municipiului Bucuresti o adresa

prin care sa declare starea de alerta din cauza situatiei sanitare de pe raza teritoriala a Sectorului 1 cauzata de

santajul si suspendarea colectarii gunoiului de catre operatorul de salubritate. În paralel, am purtat discutii cu

firmele de sortare a gunoiului din Sectorul 1 si am ajuns la un acord. Am aflat ca statiile de sortare si-au redeschis

portile începând de astazi dimineata pentru a primi gunoiul colectat de Romprest. Aceste statii erau închise din

cauza neachitarii de catre compania Romprest a facturilor datorate în ciuda platilor facute de Primaria Sectorului

1", scria Clotilde Armand, vineri, pe Facebook. 
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